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Hi 5.1.2e 5.1.2e

DCO heeft een concept persbericht opgesteld. Ik moet er nog goed naar kijken, maar zo snel scannend denk ik dat we het

onderdeel waar de AP zo op zit, namelijk "wel mondelingen toestemming” er nog iets steviger in moeten verwerken.

Ik kijk er straks nog beter naar.

Als jullie al op- en aanmerkingen hebben, laat het dan weten.

Groet,

Verzonden: woensdag 1 april 2020 09:50

Aan: 5.1.2e )JIEEI @ minvws.nl>
CC: 5.1.28 ) <BEREEEN @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Corona - communicatie over toestemming delen medische informatie

Goedemorgen [ERE
Ik heb een opzet gemaakt voor een PB. Zou jij er even naar willen kijken? Vooral of het inhoudelijk juist is en of er geen

essentiéle informatie
mj

De Q&A's had ik al van gehad, dus die heb ik erin verwerkt. Uiteindelijk aati over het PB, dus dit is ter voorbereiding.

Als je een concept brief hebt, kan ik met je meekijken.

Grtz,

van:ICEBEE ins n>
Verzonden: woensdag 1 april 2020 09:42

aan:IEE)SESE© invvis ni>
Onderwerp: RE: Corona - communicatie over toestemming delen medische informatie

Ho IENEEE

Er liggen nu drie acties t.a.v. communicatie:

- Q&A voor het debat vanmiddag en voor vanwege het artikel AP in de NRC vanochtend. Ik heb een concept
nu ter goedkeuring voorliggen bij

- Er moet een persbericht komen voor burgers
- Er moet een brieven komen voor koepels van huisartsen, voor de Patiéntenfederatie en misschien ook voor de Vereniging

van spoedeisende hulpartsen.

Er ligt al wel een beleidslijn waar de AP akkoord mee is, maar we nog wachten op akkoord IG]. En ik heb voor het debat de

nodige Q&A's voorbereid. Op basis daarvan zou er een persbericht voor burgers opgesteld kunnen worden. Is dat iets waar jij

mij zou kunnen helpen. Of bestaat jouw hulp uit andere zaken?

Is er een Covid-19 crisispagina of iets dergelijke waar dergelijke persberichten gepubliceerd worden?

De brieven zijn bedoeld voor de doelgroep zorgverleners en zullen vrij technisch/juridisch zijn. Wat wordt nu wel en wat niet

gedoogd? Die moet ik in eerste instantie zelf schrijven, denk ik.

Groet

Verzonden: dinsdag 31 maart 2020 10:31

Aan: @minvws.n!>; |EGE)SEEDo inves i>
CC: @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Corona - communicatie over toestemming delen medische informatie
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Goedemorgen,

Ik vroeg mij af wat de stand van zaken is van de opt-in regeling?
Is dit nog steeds Minister De Jonge, of valt dit nu onder Van Rijn?
Kunnen wij nog iets betekenen in de communicatie?

Groet,

var:IEEE) EEE v5.1
Verzonden: maandag 23 maart 2020 12:02

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: Corona - communicatie over toestemming delen medische informatie

Ik kreeg vanBERiouw naam door voor het volgende.

In het kader van de bestrijding van het Coronavirus heeft VWS van de Landelijke huisartsvereniging, de vertegenwoordigers van de

eerstelijns partijen en de patiéntenfederatie het verzoek gehad een oplossing aan te dragen voor het probleem dat agv Corona de

Huisartsenposten (HAP) vol lopen en triage nu tot 1.5 uur duurt. Het proces loopt onder andere vast doordat informatie van de eigen
huisarts niet altijd beschikbaar is. Dit komt doordat niet alle Nederlanders toestemming hebben gegeven voor het delen van de

informatie tussen huisarts en waarnemer. Op dit moment hebben ongeveer 8 miljoen Nederlanders deze toestemming gegeven.

Slechts een klein deel heeft dit geweigerd. De rest heeft nog geen voorkeur voor toestemming kenbaar gemaakt. Dit betekent dat

triage langer dunrt dan noodzakelijk omdat alles ter plekke moet worden uitgevraagd.

Voor de Nederlanders die nog geen enkele ja/nee toestemming hebben gegeven, moet op korte termijn een oplossing komen om de

toenemende druk op de HAP's te verlichten. De eerste kort termin oplossing hiervoor is de zogenaamde Corona-opt in. Hierin

veronderstellen we dat de mensen die nog geen ja/nee antwoord hebben gegeven op de vraag of gegevens gedeeld mogen worden

deze vraag met ‘ja’ zouden beantwoorden. Daarmee zetten we tijdelijk het vereiste dat toestemming gegeven moet worden voor het

delen van informatie met HAP en SEH buiten werking. Hiervoor werken we nu samen met JenV en OM aan een gedoogbesluit. De

snelheid hiervan hangt afvan de bereidheid van OM om hieraan mee te werken, maar ik probeer aan te sturen op dagen ipv de weken

(ofmaanden) dat hiervoor normaal zou staan.

Als we dit gedoogbesluit hebben, zal hierover gecommuniceerd moeten worden (in de trant van: ‘om de hulp sneller te laten

verlopen, gaan we ervan uit dat u ‘ja’ gezegd zou hebben als u de vraag hierover heeft gehad, vandaar dat we voor nu tijdelijk van

iedereen die de vraag nog niet heeft beantwoord ervan uitgaan dat u ja zegt. U hoeft dit nu niet expliciet kenbaar te maken om de

druk op de zorg op dit moment niet extra te belasten. We werken intussen aan permanente oplossing, maar dit is een tussenoplossing.
Zodra het niet meer nodig is, halen we deze tijdelijke veronderstelde toestemming weer weg.”)

Mijn vraag aan jou is of dit is iets dat we als VWS moeten communiceren ofvanuit het NKC?

Graag jouw advies welke route we moeten volgen en wie ik daarbij kan betrekken.

(ter info in de bijlage een nota hierover die nu bijIEE = en hopelijk vandaag nog naar minister gaat)

| 5.1.2e

Directie Informatiebeleid/CIO|

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |
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